
Årsmötesprotokoll 2024 

Fört vid Resö Fiber ekonomisk förenings ordinarie Årsmöte 15 juni 2024 i Körstugan.  

Närvarande vid Årsmötet var från styrelsen Magnus Pousette, Martin Björkman, Henrik 
Hübinette, Veronika Kvick, Sandra Lantz och Ulrika Wingård, samt i övrigt enligt bilagd 
röstlängd.  

1. Mötets öppnande 

Årsmötet öppnades av Magnus Pousette.  

2. Val av ordförande samt sekreterare vid Årsmötet 

Till ordförande för Årsmötet valdes Magnus Pousette och till sekreterare valdes Veronika 
Kvick.  

3. Upprättande och godkännande av röstlängden 

Årsmötet godkände röstlängden.  

4. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare 

Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Clas Andersson och Roland Isaksson.  

5. Fråga om Årsmötet blivit utlyst i behörig ordning 

Årsmötet hade utlysts genom kallelse antingen i brev eller via E-post, samt med ett anslag 
på Resöfibers hemsida. Årsmötet beslutar att mötet är utlyst i behörig ordning. 

6. Fastställande av dagordningen 

Årsmötet godkände dagordningen.  

7. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelsen 

Årsredovisning samt revisionsberättelse för 2023 föredrogs av Ulrika Wingård.  

Föreningens auktoriserade revisor tillstyrker att Årsmötet ger styrelsen ansvarsfrihet för 
räkenskapsåret 2023. Revisionsberättelsen är u.a. och fanns på Årsmötet i original med 
underskrifter av styrelse och revisorer.  

8. Beslut om fastställande av balansräkningen och resultaträkningen samt om 
disposition av årets vinst eller förlust enligt den fastställda balansräkningen 

Årsmötet beslutade att fastställa resultat- och balansräkningen, och att årets resultat om SEK 
146 473 balanseras i ny räkning.  

9. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 

Styrelsens ledamöter beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023. 

10. Frågan om arvoden till styrelseledamöterna och revisorer 

Valberedningen hade tagit fram förslag på arvode till styrelsemedlemmar och till ordförande i 
Resöfiber. Det inkom även under mötet ytterligare två förslag, ett från Christer Trygg och ett 
från Hans Tobrand.  

Årsmötet beslutade att även behandla de under mötet framkomna förslagen. 



Valberedningens förslag ¼ Pris Basbelopp (14 325 kr) till ledamot och ½ Pris Basbelopp (28 
650 kr) till ordföranden. 

Christer Tryggs förslag 8000: - till ledamot och 20 000: - till ordföranden. 

Hans Tobrands förslag 6000: - till ledamot och 15 000: - till ordföranden. 

Efter en bra debatt röstade Årsmötet genom handuppräckning mellan de tre förslagen. 
Härvid beslutades att Hans Tobrands förslag inte kunde vinna en majoritet. 

Efter ytterligare en enkel omröstning begärdes votering mellan de två kvarvarande förslagen.  

Årsmötet röstade då till favör för valberedningens förslag med 22 röster mot 18 röster för 
Christer Tryggs förslag. 

Årsmötet fastställde arvodet till revisor enligt löpande räkning och faktura. 

11. Beslut om medlemsavgift och andra avgifter 

Medlemsavgifter och andra avgifter föreslogs vara oförändrade, vilket bifölls av Årsmötet. 
Medlemsavgift 200:-/år och serviceavgift 100:-/månad (passiv medlem 50:-). Grävrabatten 
vid nyanslutningar tas bort.  

12. Val av ordförande 

Till ordförande på 1 år valdes Magnus Pousette (590402-8635).  

13. Val av övriga styrelseledamöter och eventuella styrelsesuppleanter. 

Styrelsen ökas i antal till sju personer med anledning av överlappning i kunskap och 
erfarenheter.  

Nyval på 2 år Veronika Kvick Ledamot, Henrik Hübinette Ledamot och Erik Bakke Ledamot. 

Nyval på 1 år Stig Gjevikhaug Ledamot. 

Ledamot Kvarstår 1 år (valda på två år 2023) Ulrika Wingårdh Ledamot och Sandra Lantz 
Ledamot. 

14. Val av revisorer och eventuell revisorssuppleant 

Till revisor valdes Stefan Carlsson på EY AB.  

Till revisorssuppleant valdes EY AB.  

15. Val av valberedning, lägst två och högst fem personer, varav en skall vara 
sammankallande.  

Till valberedning (på 1 år) valdes Ingrid Nilsson Gamla Holmsbacksvägen och Anders 
Möllstam Änghagarna. De utser inbördes vem som är sammankallande. 

16. Förslag från Styrelsen 

Inga förslag från styrelsen förelåg.  

17. Övriga ärenden som ska tas upp på Årsmötet enligt lag eller föreningens 
stadgar, och som anmälts till styrelsen senast fyra veckor före Årsmötet. 

Inga övriga ärenden fanns eller anmäldes. 



I samband med årsmötet avtackades Martin Björkman som suttit i styrelsen för Resö fiber 
sedan starten och lagt engagemang, kunskap och många timmar i föreningen. Ordföranden 
Magnus Pousette höll ett tal och överräckte en gåva från föreningen för Martins mångåriga 
arbete.  

18. Mötet avslutades 

Ordföranden Magnus Pousette tackade deltagarna för visat intresse och förklarade Årsmötet 
avslutat. 
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